

Date : 31 / 01 / 2023
Ref: CMD / 002 / 2023

التاريخ : 2023 / 01 / 31
الإشارة : 2023 / 002 / CMD

Disclosures and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box: 54500 - Abu Dhabi
United Arab Emirates

السادة / قسم الإفصاح و الامتثال المحترمين
إدارة العمليات و الرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص ب: 54500 - أبوظبي
الإمارات العربية المتحدة

تحية طيبة و بعد،،،

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ 31 يناير 2023

Subject: Results of Board of Directors meeting held on 31st January 2023

The Board of Directors of Abu Dhabi Commercial Bank PJSC (ADCB) met on Tuesday 31 January 2023 to approve the audited annual financial statements of the Bank for the year ended 31 December 2022, and the following items were discussed:

اجتمع مجلس إدارة بنك أبوظبي التجاري اليوم الثلاثاء الموافق 31 يناير 2023 لاعتماد البيانات المالية المدققة للبنك للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2022 وقد تمت مناقشة الأمور الآتية:

1. Approval of the Bank's financial results as of 31/12/2022
2. The Board of Directors proposed to pay a dividend of 55 fils per share totaling to AED 3,826,558,645. The dividend amount will be distributed as follows:

1. الموافقة على النتائج المالية للبنك كما هي بتاريخ 2022/12/31
2. اقترح مجلس الإدارة توزيع أرباح بقيمة 55 فلس للسهم الواحد بإجمالي قيمة 3,826,558,645 درهم. سيكون توزيع الأرباح المقترح مكون من:

- a. Cash dividend of 18 fils per share totaling to AED 1,252,328,284
- b. Stock dividend in lieu of cash of 37 fils per share totaling to AED 2,574,230,361. The stock dividend will result in issuance of 362,567,656 shares based upon issuance price of AED 7.10 per share (one share for each 19.19 shares). The issuance of stock dividend strengthens the capital position of the Bank enabling ongoing investments to maximize shareholders' wealth..

أ. أرباح نقدية بقيمة 18 فلس للسهم الواحد، بقيمة إجمالية تبلغ 1,252,328,284 درهم.

ب. أسهم مجانية بقيمة 37 فلس للسهم الواحد بقيمة إجمالية تبلغ 2,574,230,361 درهم. موزعة على عدد 362,567,656 سهم محسوب على أساس سعر الإصدار البالغ 7.10 درهم، (بواقع سهم مجاني لكل 19.19 سهم). ويهدف إصدار الأسهم إلى تعزيز الوضع المالي للبنك لضمان مواصلة الاستثمارات وتحقيق أقصى عوائد للمساهمين.

The issuance price of AED 7.10 per share has been arrived at by applying a 22.23% discount on the six-month average share price of the Bank for the period from 1 July 2022 to 31 December 2022.

يحتسب سعر إصدار الأسهم الجديدة بقيمة 7.10 درهم لكل سهم وذلك من خلال منح خصم بنسبة 22.23% على متوسط سعر السهم لمدة ستة أشهر للفترة من 1 يوليو 2022 إلى 31 ديسمبر 2022.



The dividend proposal is subject to regulatory approval and shareholders' approval at ADCB's Annual General Assembly Meeting

Based on the above, an eligible shareholder owning 10,000 ADCB shares at the record date, would be entitled to a dividend of AED 5,500 split into:

AED 1,800 in cash (18 fils per share)
AED 3,700 in stock dividend (37 fils per share)
equivalent to 521 new ADCB shares (AED 3,700 divided by share price of AED 7.10 = 521 shares)

يرجى العلم أن مقترح توزيعات الأرباح يخضع إلى موافقة الجهات التنظيمية وموافقة المساهمين في اجتماع الجمعية العمومية السنوية لبنك أبوظبي التجاري.

في ضوء ما تقدم، سيحصل أي مساهم يمتلك 10,000 سهم من أسهم البنك في تاريخ استحقاق الأرباح على توزيعات تعادل 5,500 درهم مقسمة على النحو التالي:

1,800 درهم توزيعات نقدية (18 فلساً لكل سهم)
3,700 درهم توزيعات أسهم (37 فلساً لكل سهم)
بما يعادل 521 سهماً جديداً من أسهم البنك. (مبلغ 3700 درهم مقسوماً على سعر 7.10 = 521 سهم)

Thank you for your kind support. We assure you of our continued co-operation.

Yours faithfully,

شاكرين لكم حسن تعاونكم ومؤكدين لكم التزامنا الدائم.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

نبيل جمعه - رئيس الاسواق المالية والوساطة

Nabil Juma – Head of Capital Markets and Brokerage

Copy to:

HE. Dr. Maryam Butti AL Suwaidi
CEO
Securities & Commodities Authority (SCA))

نسخة إلى:

سعادة الدكتور / مريم بطي السويدي
الرئيس التنفيذي
هيئة الأوراق المالية والسلع
الموقرة